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Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

 

Radny GRZEGORZ SIWEK 

 

Panie Burmistrzu ja mam kilka pytań. Pierwsze z nich. Chciałem zapytać o sytuacje z 

uruchomieniem budowy instalacji solarów i fotowoltaiki. Chodzi mi o to kiedy to będzie robione, 

na przestrzeni jakich miesięcy, ewentualnie już mieszkańcy mogą się spodziewać tej inwestycji? 

Kiedy będzie zakończona? Następna sprawa paląca mieszkańców ul. Partyzanckiej to instalacja 

progu zwalniającego na tej ulicy? Po zrobieniu jakże to pięknej ul. Partyzanckiej ruch tam jest 

odbywany w zawrotnym tempie szczególnie od ul. Mickiewicza i przynajmniej w połowie tej drogi 

mieszkańcy chcieliby, żeby taki próg zwalniający był usytuowany. Kolejne pytanie dotyczy ul. 

Jaśminowej. Wiemy, że ulica jako pozycja jest już wpisana w budżecie, jej remont. Chciałem się 

zapytać kiedy fizycznie wejdą pierwsze maszyny na tą ulicę i zaczną swoją pracę? Jeszcze chciałem 

zapytać o możliwość, czy jest taka w tym roku, czy może w następnym ale najlepiej jakby było w 

tym, czy jest możliwość dokończenia parkingu przy SP3 na wysokości basenu? Ten parking 

bardzo ładnie wygląda do połowy praktycznie tej części a naprawdę bardzo dużo dzieci tam 

przyjeżdża, bardzo ludzi z całego miasta i nie tylko. I akurat jak się kończy parking 

wyremontowany jest niesamowity uskok. Także jeśli nie cały parking to przynajmniej może zjazd 

na tą część niewyremontowaną. Ale jeśli byłaby taka możliwość to chciałbym otrzymać takie 

informacje. I jeszcze zapisałem sobie tutaj jedną rzecz. Chciałem zapytać kiedy będzie kapliczka 

na ul. Olchowej przesunięta? Były takie plany, zapewnienia. Równocześnie z tym chciałem 

zapytać czy przynajmniej po jednej stronie nie będzie, będzie możliwość zrobienia chodnika? 

Ta droga w ogóle jest bez chodnika jedna i druga część. Mieszkańcy poruszają się wyłącznie po 

asfalcie i taki chodnik tam naprawdę byłby potrzebny. Dziękuję. 

 


